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2024-2025 EĞİTİM-ÖĞRETİM YILI ORMAN FAKÜLTESİ  

AKADEMİK GENEL KURUL TOPLANTISI 

RAPORU 
 

Isparta Uygulamalı Bilimler Üniversitesi Orman Fakültesi 2024-2025 Eğitim-

Öğretim yılı Akademik Genel Kurulu 23.10.2024 tarihinde Orman Fakültesi 

Konferans Salonu’nda gerçekleştirilmiştir. Akademik kurul açılışına Isparta 

Uygulamalı Bilimler Üniversitesi Rektörü Sayın Prof. Dr. Yılmaz ÇATAL, 

Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Ramazan ÖZÇELİK, Prof. Dr. Ayhan GÖSTERİT 

ve Prof. Dr. Murat ÖZTÜRK, Orman Fakültesi Dekanı Sayın Prof. Dr. Hasan 

ALKAN, Dekan Yardımcıları Prof. Dr. Yasin KARATEPE, Doç. Dr. Nilüfer 

YAZICI, Orman Mühendisliği, Orman Endüstri Mühendisliği ve Yaban Hayatı 

Ekolojisi ve Yönetimi Bölüm Başkanları ve akademisyenler katılım sağlamıştır. 

Saygı duruşu ve İstiklal Marşının ardından Akademik Genel Kurula geçilmiştir. 

 

Saygı duruşu ve İstiklal Marşının okunmasının ardından ilk olarak Orman 

Mühendisliği Bölüm Başkanı Prof. Dr. Hüseyin Oğuz ÇOBAN konuşmalarını 

yapmak üzere kürsüye çıkmıştır. Bölüm Başkanı Prof. Dr. Hüseyin Oğuz ÇOBAN 

Orman Mühendisliği Bölümü’nün akademik kadrosu ile ilgili olarak; toplamda 

37 akademik personelin olduğunu ve araştırma görevlisi ile doktor öğretim üyesi 

sayısının az olduğunu ve araştırma görevlisi kadrosuna ihtiyaç duyulduğunu 

belirtmiştir. Ayrıca Bölümde 2 bölüm sekreterinin olduğunu, bölüm 

sekreterlerinin diğer bölümlerin işlerinde de görev almaları sebebiyle yoğun 

olduklarını dile getirmiştir. Konuşmalarının devamında eğitim-öğretim 

kapsamında lisans, lisansüstü öğrenci sayılarına değinmiştir. Ardından yayın, atıf 

ve proje sayılarını sunarak, SCI dergilerde yayın yapılmasının önemini 

vurgulamıştır. Ayrıca idari görev alan hocaların iş yoğunlukları sebebiyle, 

bölümlerin SCI yayın sayısı performansının belirlenmesinde değerlendirilmeye 

alınmaması gerektiğini belirtmiştir. Bölüm kapsamında yürütülen ve tamamlanan 

projelerden bahsederek, özellikle 2209 öğrenci projeleri sayısı bakımından 

bölümün iyi durumda olduğunu ve gurur verici olduğunu dile getirmekle birlikte, 

sayının dahada arttırılabileceğini ifade etmiştir. Ayrıca bölüm kapsamındaki 

Erasmus Mundus Projesine değinerek, projenin ön kabul alındığını belirtmiştir. 

Konuşmalarının devamında İşletmede Mesleki Eğitim (İME) sürecinden 

bahsederek bu süreçte Isparta Orman Bölge Müdürlüğü’nün özverili katkılarına 

değinmiştir. İME’de bu dönemle birlikte, farklı olarak Doğa Koruma ve Milli 

Parklar Bölge Müdürlüğü’nünde 2+2 gün teorik ve arazi eğitimleri ile destek 

verdiğini belirtmiştir. Konuşmasının devamında kadro destekleri, günübirlik ve 



teknik geziler, eğitim-öğretim faaliyetleri için rektörlüğümüze, dekanlığımıza, 

akademik personelimize, fakülte sekreterine, bölüm sekreterlerine ve idari 

personeline teşekkürlerini iletmiştir. Konuşmasının sonunda istek ve önerileri 

olarak, 2025 yılında 3 araştırma görevlisi kadrosu istediklerini vurgulamıştır. İME 

uygulamaları için OGM ile ortak bir proje yapılarak İME Uygulama Kompleksi 

oluşturulması, Egzotik bitki türlerinin üretilebilirliği için sera, fidanlık, 

herbaryum, bitki genetiği laboratuvarı, her öğretim elemanı için yılda bir kez 

yurtdışı bilimsel etkinliklerde 3 günlük yolluk ve yevmiye, 2 kez yurtiçi bilimsel 

etkinliklerde 3 günlük yolluk ve yevmiye, laboratuvarlar için araç ve gereç, opera, 

bale gösterileri, senfoni orkestrası ve tiyatro gibi etkinliklerin sıkça 

düzenlenmesini talep ederek, Isparta Uygulamalı Bilimler Üniversitesi Rektörü 

Sayın Prof. Dr. Yılmaz ÇATAL’a teşekkürlerini sunarak konuşmasını 

sonlandırmıştır.  

 

Orman Endüstri Mühendisliği Bölüm Başkanı Prof. Dr. Halil Turgut ŞAHİN 

konuşmalarına 2023-2024 yılları içerisindeki bölümün akademik faaliyetlerinden 

bahsederek başlamıştır. Sonrasında bölümde 4 Anabilim Dalına ve toplamda 11 

öğretim elemanına sahip olduklarını ve araştırma görevlisi ihtiyaçlarını dile 

getirmiştir. 2024 yılındaki toplam yayın sayısının 36 iken SCI ortalamasının 

artarak 1.18 olduğunu ve 2209 öğrenci projelerinin geçen yıllara kıyasla arttığını 

vurgulamıştır. Orman Endüstri Mühendisliği bölümünün kontenjanlarının 2022-

2023, 2023-2024 ve 2024-2025 Eğitim Öğretim yıllarında dolduğunu belirtmiştir. 

Devamında İşletmede Mesleki Eğitim (7+1) modeline değinerek ilk başta kaygı 

yaşadıklarını ancak sonrasında bölüme, öğrencilere ve sektöre çok katkı 

sağladığını gördüklerini ve nerdeyse İME ’den geçen öğrencilerinin tamamının 

işsiz kalmadıklarını söylemiştir. Yakın zamanda gerçekleşecek konferanslar ve 

protokoller hakkında bilgiler vermiştir. Ayrıca bu zamana kadar olan 

desteklerinden dolayı Isparta Uygulamalı Bilimler Üniversitesi Rektörü Sayın 

Prof. Dr. Yılmaz ÇATAL’a teşekkürlerini sunarak konuşmasını sonlandırmıştır.  

 

Yaban Hayatı Ekolojisi ve Yönetimi Bölüm Başkanı Prof. Dr. Ahmet MERT 

bölümlerinde 3 öğretim üyesine ve 1 doktora sonrası sözleşmeli araştırmacıya 

sahip olduklarını belirtmiştir. Bölümlerine lisans öğrenci alımlarında sıkıntı 

olduğunu, aktif tek lisans öğrencisi alan üniversitenin KTÜ olduğunu sifade 

etmiştir. En büyük sıkıntının ise bölüm mezunlarının bir iş tanımının olmaması 

olduğunu vurgulamıştır. Akademik personel sayılarının az olmasından dolayı 

daha az göründüklerini ve bazı maillerin onlara ulaşmadığı konusunda 

şikayetlerini belirtmiştir. Orman mühendisliği lisans eğitimi müfredatı içerisinde 

yaban hayatı derslerinin çeşitlendirilmesi ve arttırılması gerektiğini ifade ederek, 

bölümlerinde lisansüstü 13 öğrencilerinin olduğu ve bu öğrencilerden 11 



tanesinin orman işletme müdürlüklerinde şef olduğunu belirtmiştir. Bölüm öretim 

elemanlarının 2024 yılında SCI dergilerde 8 yayınlarını bulunduğunu belirterek, 

Yaban Hayatı Ekolojisi ve Yönetimi Bölümü olarak yapmış oldukları projelerden 

bahsetmiştir. Lisans öğrencilerinin olmamasından dolayı bölümlerinde proje 

çalışmalarının ön plana çıktığını, üniversitemizin tanınırlığını arttırma adına 

projelerin ağırlıklı olarak doğa eğitimi projeleri kapsamında yer aldığını ve  proje 

çalışmalarına oldukça önem verdiklerini vurgulamıştır. Kurumlarla yapılan iş 

birliği protokolleri ve yürütmekte oldukları ve tamamlanan TÜBİTAK 

projelerinden bahsederek bu faaliyetlerin basına yansımalarına değinmiştir. 

Konuşmasını Isparta Uygulamalı Bilimler Üniversitesi Rektörlüğü’ne teşekkür 

ederek sonlanmıştır. 

 

Orman Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Hasan ALKAN, bölümlerin kontenjan doluluk 

oranlarında bir sorun olmadığını belirterek, akademik personellerimiz arasına 

2023-2024 Eğitim-Öğretim yılından 2024-2025 Eğitim-Öğretim yılına kadar 2 

araştırma görevlisinin katıldığını ve birçok akademik yükselmelerin olduğunu, 

2024-2025 Eğitim-Öğretim yılında ise yakın zamanda 1 araştırma görevlisinin 

akademik kadroya katılacağını ve 1 profesör kadrosu ilanına çıkılacağını ifade 

etmiştir. Kadro artışına bağlı olarak fakülte personeli için ilave oda ihtiyacı 

olduğunu belirtmiştir. Genç akademisyenlerin yayın ve proje performanslarını 

arttırmalarının gerektiğini vurgulamıştır. 2023-2024 Eğitim-Öğretim yılı 

akademik genel kurulundan bu zamana kadar kalite yönetimi kapsamında 

iyileştirme çabalarının devam ettiğini, ZİDEK ve MÜDEK hakkında toplantıların 

yapıldığı ve akreditasyon için gerekli çalışma grubunun kurulduğunu belirtmiştir. 

Paydaşlar ile birlik içerisinde İME uygulamalarının yürütüldüğünü ifade ederek, 

Türkiye Ormancılar Derneği ve Orman Mühendisler Odası Genel Başkanlarının 

2023-2024 yılı mezuniyet töreninde fakültemizde ağırladıklarını belirtmiştir. 

Fakülte web sitesi ve sosyal ağların etkin bir şekilde kullanımı ile Fakülte 

tanıtımının yapıldığını ifade etmiştir. Yaban Hayatı Ekolojisi ve Yönetimi 

Bölümünde lisans öğrencisi olmamasına rağmen toplumsal katkı projelerindeki 

başarılarından dolayı hocalarımıza teşekkürlerini iletmiştir. Orman Fakültesinde 

2023-2024 Eğitim-Öğretim Yılı başından bu yana geçen bir yıllık sürede; 

Mezunlarımızın Kariyer Yolculuğu Söyleşisi, fidan dikimi, Doğa ve Orman 

Okulu Tanıtım Etkinliği, Uluslararası Ormancılık Operasyonları Çalıştayı, Orman 

ve Edebiyat Konulu Konferans, Orman Benim Kampanyası, Orman Oyunları 

Olimpiyatı, dönem sonu müzik etkinliği ve teknik gezi çalışmaları gibi pek çok 

faaliyet ve etkinliğin gerçekleştirildiğini, ayrıca 2024-2025 Eğitim-Öğretim 

Yılında orman oyunları olimpiyatı, müzik ve eğlence günleri, kariyer günleri 

etkinlikleri planladıklarını ve ay sonunda 5. Ormancılıkta Sosyo-Ekonomik 

Sorunlar Kongresi düzenleneceğini ifade etmiştir. Sayın Dekanımız konuşmasını 



bu zamana kadar olan desteklerinden dolayı Isparta Uygulamalı Bilimler 

Üniversitesi Rektörü Sayın Prof. Dr. Yılmaz ÇATAL’a teşekkürlerini sunarak 

sonlandırmıştır. 

 

Rektörümüz Prof. Dr. Yılmaz ÇATAL TÜBİTAK tarafında Türkiye’de orman 

fakülteleri arasında, ormancılık alanında en yetkin fakülte olarak, ISUBÜ Orman 

Fakültesi’nin tescillendiğini ifade etmiştir. Türkiye’de saygın bir fakültenin 

kadrosunda yer almanın ve bu fakülteden mezun olmanın gururunu yaşadığını 

belirtmiştir. Tasarruf tedbirlerinden dolayı arazi ve teknik gezi uygulamalarında 

kısıtlamalar olduğunu belirtmekle birlikte, 1 otobüs ve 1 minibüsün üniversitede 

bünyesine katılacağını ifade etmiştir. Devam eden inşaat çalışmalarının ardından 

30 bin m2 kapalı alanımızın oluşacağını ve Batı Kampüste bulunan atölyemize 

ulaşımın zor olduğunu, bu sebeple en kısa zamanda fakültemizin yakınında atelye 

ve laboratuvarların yer alacağı kapalı bir alan oluşturmak istediklerini dile 

getirmiştir. Üniversitemizin kalite sürecinde, YÖKAK tarafından gerçekleştirilen 

dış değerlendirmeden iyi bir sonuç aldığını belirterek, sadece kurumsal 

akreditasyonun değil birimlerin de kendi içindeki akreditasyon çalışmalarını 

yapmasının önemini vurgulamıştır. Bu yıl için üniversitemiz genelinde kontenjan 

doluluk oranlarının %100’e ulaştığını belirtmiştir. Ayrıca YÖK’te yapılan 

toplantıda, doktora derslerinin yüz yüze yapılması gerekliliğinin belirtildiğini, 

ifade etmiştir. Yaban Hayatı Ekolojisi ve Yönetimi Bölümü tarafından yürütülen 

Anadolu parsı projesine destek veren herkese teşekkürlerini sunarak, yeni 

akademik yılımızın hayırlı uğurlu olmasını temenni etmiş ve konuşmalarını 

sonlandırmıştır. 

 

Sonrasında Rektörümüz Sayın Prof. Dr. Yılmaz ÇATAL’a hocalarımız isteklerini 

dile getirmiştir. Doç. Dr. Nevzat GÜRLEVİK Erasmus Mundus projesinin şubat 

ayında teslim edeceklerini fakat önlerindeki en büyük engelin Üniversitemizin ve 

bölümümüzün akredite olmamasından kaynaklandığını ve bu konunun bir an önce 

ele alınması gerektiğini belirterek, ÜOS derslerinin kültür, sanat ve spor ile 

donatılarak yenilenmesinin kalite sürecinde gerekliliğini ifade etmiştir. Doç. Dr. 

Nevzat GÜRLEVİK’in ardından Orman Mühendisi Bölümü Bölüm Başkanı 

Sayın Prof. Dr. H. Oğuz ÇOBAN söz almıştır. Hocamız ders muafiyetlerinde 

yaşadıkları sorunları dile getirerek, MYO da ki ormancılık bölümündeki derslerin 

içeriklerinin ve ders isimlerinin düzenlenmesini istemiştir.  

 

Rektörümüz Prof. Dr. Yılmaz ÇATAL kendisine iletilen istekleri olumlu 

karşılayarak önümüzde akreditasyon konusunda çalışmalar yapıldığını, rektörlük 

olarak gerekli maddi yardımların yapılacağını fakat birimler olarak gerekli 

sorumlulukların yerine getirilmesi gerektiğini vurgularken, MYO’ların 



müfredatlarındaki dersler konusunda özgün içerikler üretmesi gerektiğini ve 

gerekli çalışmaların başlatıldığını, fakat bu durumun sadece üniversitemizde yer 

alan MYO ile çözülemeyeceğini, ilerleyen zaman içerisinde konunum diğer 

üniversitelerdeki bölümler açısından da değerlendirilmesi için YÖK başkanına 

konuyu ileteceğini belirterek, yeni akademik yılın hayırlara vesile olması 

dileyerek konuşmasını sonlandırmıştır.  

 

Rektörümüz Prof. Dr. Yılmaz ÇATAL programından dolayı aramızdan 

ayrıldıktan sonra Akademik Genel Kurulumuz devam etmiştir. Bölüm başkanları 

Prof. Dr. H. Oğuz ÇOBAN, Prof. Dr. Halil Turgut ŞAHİN ve Prof. Dr. Ahmet 

MERT, Fakülte Dekanı Prof. Dr. Hasan ALKAN ve Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 

Ramazan ÖZÇELİK Genel kurulumuzun 2. Bölümü için yerlerini almışlardır. 

Prof. Dr. Ramazan ÖZÇELİK teknik gezi ve günübirlik geziler için gerekli 

desteğin verileceğini, araştırma görevlisi kadrolarında bir sıkıntı olmadığını ve 

her dönem 1 veya 2 kadro ilanına çıkılabileceğini belirtmiştir. Fakat SCI 

makalelerin öğretim üyesi başına düşen sayı kadar tamamlanması gerektiğini ve 

MYO’larının ders içeriklerini düzenlemelerini istemek, bizim için daha uğraştırıcı 

olduğunu, bunun yerine kendi ders içeriklerimizi güncellememizin daha kolay 

olacağını ifade etmiştir. 

 

Fakültemiz Dekanı Sayın Prof. Dr. Hasan ALKAN akreditasyon için artık gerekli 

adımların atılması gerektiğini bu sürecin kaçınılmaz olduğunu ve daha önce 

oluşturulan çalışma grubunun gerekli iş takvimini oluşturmasını ve çalışmaların 

başlatılması gerektiğini vurgulamıştır. MÜDEK değerlendiricisi olmak için Prof. 

Dr. H. Oğuz ÇOBAN ve Prof. Dr. Mehmet KORKMAZ’ın eğitimlere 

katıldıklarını ve eğitimler çerçevesinde edinilen bilgilere göre orman fakültesi 

bölümlerinin ders müfredatlarının değiştirilmesi gerektiğini, MÜDEK’e akredite 

olma sürecinde en çok bu konuda problemlerin ortaya çıkabileceğini 

vurgulamışlardır. ZİDEK ve MÜDEK karşılaştırıldığında, fakültemizin 

MÜDEK’e daha uygun olduğu kanaatinin oluştuğunu belirtmiştir.  

 

Son olarak Prof. Dr. Ahmet TOLUNAY, ay sonu düzenlenecek olan 5. 

Ormancılıkta Sosyo-Ekonomik Sorunlar Kongresi hakkında akademik 

personelimize bilgi vermiştir. Ardından Orman Fakültesi aile fotoğrafı çekimi 

gerçekleştirilerek 2024-2025 Eğitim-Öğretim Yılı Akademik Genel Kurulu 

sonlanmıştır.  


